



PUBLIC NOTICE

SCAM ALERT

24 October 2019

It has come to the knowledge of the Bank of Mauritius ('Bank') that there are posts in circulation on social media platforms inviting members of the public to place money with individuals for alleged high returns.

The Bank wishes to remind members of the public that only financial institutions licenced by the Bank can accept deposits from individuals and entities. These scams have been referred to the relevant Authorities for investigation.

The Bank advises members of the public to exercise caution and ensure that their money is placed with regulated entities and persons. A list of financial institutions duly licensed by the Bank is available on its website <https://www.bom.mu/financial-stability/supervision/licensees/list-of-licensees>.



AVIS PUBLIC

ALERTE À LA FRAUDE

25 octobre 2019

La Banque de Maurice (Banque) a pris connaissance que des messages circulent actuellement sur les réseaux sociaux, et invitent les membres du public à effectuer des placements auprès d'individus en vue de retours sur investissement élevés.

La Banque rappelle aux membres du public que seules les institutions détentrices d'une licence de la Banque de Maurice peuvent accepter des dépôts provenant d'individus et d'entités. Les cas de publicités frauduleuses ont été référés aux autorités compétentes à des fins d'enquêtes.

La Banque demande aux membres du public d'agir avec prudence et de s'assurer que tout argent soit placé auprès d'entités et de personnes détenant une licence de la Banque. Une liste des institutions financières dûment régulées par la Banque peut être consultée sur le lien <https://www.bom.mu/financial-stability/supervision/licensees/list-of-licensees> disponible sur le site web de la Banque.